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Fractie Burger Initiatief 
t.a.v. de heer S.J. Lasscher 
 

Geachte heer Lasscher,  
 
Op 25 februari 2019 heeft u, op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening 
van de gemeenteraad, schriftelijke vragen gesteld over de afsluiting van de Baron van 
Nagellstraat vanwege de aanleg van de Voortse Ring. Hierbij beantwoorden wij uw 
vragen.  
 
Vraag 1. Heeft de gemeente invloed gehad op het tijdstip van de werkzaamheden aan 
de Baron van Nagellstraat? Zo nee, waarom niet? In de raad is de onrust over alsmaar 
afgesloten wegen door werkzaamheden regelmatig aan de orde geweest. Is daar geen 
lering uit getrokken? 
 
Antwoord: Ja, wij hebben juist veel invloed gehad op het tijdstip. Wij hebben met de 
provincie afgestemd dat de afsluitingen van wegen in het kader van de realisatie van 
de rondweg Voorthuizen niet eerder mogen plaatsvinden dan wanneer de Harselaar-
tunnel zou zijn opengesteld.  
Als de afsluitingen aan beide zijden  van de A1 gelijktijdig zouden plaatsvinden, zou in 
onze ogen sprake zijn van een te kwetsbare situatie met het oog op de verkeersveilig-
heid van weggebruikers en de bereikbaarheid van de kernen, woningen en bedrijven. 
Voordeel van het volgordelijk uitvoeren is dat verkeer tussen Barneveld en de A1 niet 
meer gebruik maakt van omleidingsroutes waardoor de omleidingsroutes voor verkeer 
naar Voorthuizen minder druk belast zijn.  
De planningen van de Harselaartunnel en rondweg Voorthuizen lopen naadloos in 
elkaar over. Bij de planning van de rondweg Voorthuizen is verder rekening gehouden 
met het campingseizoen, grote evenementen en doorgaande bedrijfsvoering van diver-
se grote bedrijven. Uw suggestie dat dat wij geen lering zouden hebben getrokken uit 
recente onrust kunnen wij dan ook niet plaatsen.  
 
Vraag 2. Is er overleg tussen gemeente en uitvoerder(s) over werkzaamheden die diep 
ingrijpen in het dagelijks leven van onze inwoners? 
 
Antwoord: Ja, er is regelmatig overleg tussen de provincie, aannemer, hulpdiensten, 
Syntus, gemeente Barneveld én naburige wegbeheerders over de planning van de 
werkzaamheden, de in te stellen omleidingsroutes en de te treffen verkeersmaatrege-
len.  
De aanleg van de rondweg Voorthuizen is een groot infrastructureel project wat een 
einde maakt aan tientallen jaren dagelijks ongemak voor de inwoners. Het is inherent 
aan een dergelijk project en in onze ogen aanvaardbaar dat een aantal wegen enkele 
weken afgesloten worden om de nieuwe kruispunten met de rondweg te kunnen ma-
ken. Voor de volledigheid, ook deze afsluitingen zijn volgordelijk en niet gelijktijdig.  
 
 



 

Blad 2  

Vraag 3. Wat gaat het college doen om dergelijke verrassingen in de nabije toekomst 
en verder te voorkomen? 
 
Antwoord: De provincie, aannemer en wij  hebben over de afsluiting al vroegtijdig ge-
communiceerd via de projectwebsite van de provincie https://www.gelderland.nl/N303-
Rondweg-Voorthuizen, via diverse Twitter-accounts, in het informatiecentrum aan de 
Baron van Nagellstraat 108 en op de inloopbijeenkomst op 6 februari jl. Op de project-
website is een link geplaatst naar een filmpje met daarin een animatie van de fasering. 
Daarnaast informeert de aannemer via zijn omgevingsmanager veel partijen uit Voort-
huizen rechtstreeks over de werkzaamheden en planning. De informatie was op deze 
manier ruimschoots beschikbaar. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
H.F.B. van Steden  dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris    burgemeester 
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